
ArupĮirimine vallavanemale. 29. oktoober20t5.a.

24. septembril 20l5.a. esitasime arupiĮrimise Vįįįįna Mõisakooli ehitus_ ja remonditööde
venimise kohta. Aruptirimisele tĮihtaegselt vastatud ei ole. Seoses sellega esitame esimese
kordusarupįįrimise.

Teadaolevalt pidi VäĮina Mõisakooli ehitus-ja remonditööd valmima käesoleva aasta augustis,
enne õppeaasta algust. Tööd ei valminud õigeaegselt.

Seoses sellega soovime teada alĮĮirņevat:

1. Kes vallavalitsuse ameürikest ja vallavalitsuse liikmetest on vastutavad tekkinud
viivituse eest?

2. Kū suurt kahju on vaļd kandnud ja veel kannab seoses ehitustööde mittetĮihtaegse
1õpetamisega?

3. Millal vaĮmivad Vįižįna mõisakooli ehitustööd?

Vastust soovime kirj alikult.

Harku Valla Ühenduste Liidu fraktsiooni nimel,

Priit Kotkas

fraktsiooni esimees
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